

交通体系 TRANSPORTATION

成都拥有双流国际机场和天府国际机场。截至2020年12月，成都双流国际机场已开通航线335条，其中国际（地区）航线114条，国内航线203条，经停国内转国际航线18条，是中国中西部地区最大的航空枢纽港，航线数量稳居中西部第一位。

Shuangliu International Airport and Tianfu International Airport are both in Chengdu. Up to the December of 2020, Chengdu Shuangliu International Airline has opened 335 routes, including 114 international (regional) routes, 203 domestic routes, and 18 stopover routes transferring from the domestic to the international, which makes it the biggest airline hub port with the most air routes in the middle west of China.

天府国际会议中心距双流国际机场20公里，距天府国际机场35公里，享有便捷的国际展会人流、物流通达条件；距高铁天府枢纽站8公里，40条线路8小时可达京沪广深港；4条地铁线路交汇，周边200米范围内拥有地铁出入口10余座，“六纵六横”交通网络通达城市各个角落。

Only 20km away from the Shuangliu International Airport and 35km away from the Tianfu International Airport, Tianfu International Convention Center has developed and convenient condition for passenger and cargo flows during international conventions; 8km away from the Tianfu high-speed railway station, with 40 routes to reach Beijing, Shanghai, Guangzhou and Shenzhen port within 8 hours; 4 subway lines converged together and over 10 subway stations within 200m which makes Tianfu International Convention Center easily accessible in the city.

